
PROTOKÓŁ NR LV / 2022 - projekt 
 

LV Sesja w dniu 27 października 2022 

Obrady rozpoczęto 27 października 2022 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 16:50 tego 

samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 11 Radnych. Obecni: 

1. Agnieszka Francke 

2. Marcin Grobelny 

3. Jeannette Krauze 

4. Edyta Krysiewicz 

5. Marta Lipka 

6. Iwona Lorenc-Zimniak 

7. Anna Menes 

8. Grzegorz Michalski 

9. Miłosz Nadol 

10. Jacek Pawłowski 

11. Joanna Płonka 

12. Sylwester Przydrożny 

13. Mieczysław Reszczyński 

14. Katarzyna Stachowiak 

15. Bartosz Zięba 

 

 

Ad 1/ Otwarcie obrad LV Sesji Rady Gminy Lipno. 

Przewodniczący Rady Gminy Lipno, Bartosz Zięba, otworzył obrady LV Sesji Rady Gminy 

Lipno oraz powitał wszystkich zebranych. 

 

 

ad 2/ Ustalenie kworum. 

Przewodniczący Rady, poinformowawszy o przystąpieniu do ustalenia kworum, stwierdził, że 

zgodnie z listą obecności w Sesji uczestniczy 11 Radnych, co stanowi kworum, a to oznacza, 

że podejmowane podczas Sesji decyzje  będą prawomocne. 

/w załączeniu listy obecności uczestników Sesji/ 

 

Przewodniczący Rady stwierdziwszy, że zawiadomienie o dzisiejszej Sesji wraz                      

z materiałami zostało przekazane Radnym drogą elektroniczną w statutowym terminie, 

zapytał Radnych o zastrzeżenia w sprawie przekazania materiałów na LV Sesję.  

Żadnych zgłoszeń nie było. 

Obrady przebiegały według następującego porządku: 

1. Otwarcie obrad LV Sesji Rady Gminy Lipno. 

2. Ustalenie kworum. 

3. Przyjęcie protokółu LIV Sesji Rady Gminy Lipno. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Lipno o działaniach podejmowanych            

w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta Rady Gminy Lipno z najważniejszych działań podjętych                

w Urzędzie Gminy Lipno w okresie międzysesyjnym. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej                      

w miejscowości Wilkowice, w obszarze ulicy Usługowej, druk nr 429. 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej                     

w miejscowości Wilkowice, w obszarze ulicy Cukrowej, druk nr 430. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej                    

w miejscowości Wilkowice, będącej kontynuacją ulicy Jesionowej, druk nr 431. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości wchodzącej w skład 

Zasobu Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa, druk nr 432. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości wchodzącej w skład 

Zasobu Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa, druk nr 433 

11. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości wchodzącej w skład 

Zasobu Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa, druk nr 434. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zasad przekazywania sołectwom Gminy Lipno składników 

mienia komunalnego do korzystania , druk nr 435. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na działalność 

Wójta Gminy Lipno, druk nr 436. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 2022 , druk nr 437. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipno na 

lata 2022-2031, druk nr 438 

16. Wolne wnioski i informacje. 

17. Zakończenie Sesji. 

 

 

Ad 3/ Przyjęcie protokółu LIV Sesji Rady Gminy Lipno. 

Przewodniczący Rady stwierdziwszy, że projekt protokółu LIV Sesji Rady Gminy Lipno 

został przekazany Radnym i zamieszczony na stronie Urzędu Gminy, zapytał o uwagi             

i pytania do treści w nich zawartych. 

Żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu LIV Sesji Rady Gminy 

Lipno. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (9) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Iwona Lorenc-Zimniak, 

Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Joanna Płonka, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Anna Menes, Jacek Pawłowski 

NIEOBECNI (4) Edyta Krysiewicz, Marta Lipka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław 

Reszczyński 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Protokół Nr LIV/2022 został przyjęty większością 

głosów. 

 

 

ad 4/ Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Lipno o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady poinformował o najważniejszych działaniach w okresie 

międzysesyjnym, odczytując informację, stanowiącą załącznik do niniejszego protokółu.  

 

 

Ad 5/ Sprawozdanie Wójta Rady Gminy Lipno z najważniejszych działań podjętych       

w Urzędzie Gminy Lipno w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Wójtowi Gminy Lipno. 
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Wójt Gminy, Łukasz Litka, przedstawił informację o najważniejszych działaniach podjętych 

w Urzędzie Gminy w okresie międzysesyjnym. 

Na zapytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie przedstawionego 

Sprawozdania, żadnych zgłoszeń nie było. 

/ w załączeniu Informacja Wójta Gminy o najważniejszych działaniach podjętych w Urzędzie 

Gminy w okresie międzysesyjnym/ 

 

 

ad 6/ Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej             

w miejscowości Wilkowice, w obszarze ulicy Usługowej, druk nr 429. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze 

wewnętrznej położonej w miejscowości Wilkowice, w obszarze ulicy Usługowej, druk           

nr 429, poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu Rolnictwa i Rozwoju Gminy do 

niniejszego oraz dwóch następnych projektów uchwał również dotyczących nadania nazw 

ulicom w miejscowości Wilkowice. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke, 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie nadania 

nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Wilkowice, w obszarze ulicy 

Usługowej, druk nr 429. Pani Przewodnicząca dodała, że Komisja wypracowała także 

pozytywne opinie do dwóch następnych projektów uchwał, przedłożonych w drukach         

430 i 431.   

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, przedłożonego w druku nr 429,  żadnych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy 

drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Wilkowice, w obszarze ulicy Usługowej, druk 

nr 429.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Iwona Lorenc-Zimniak, 

Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna Płonka, Katarzyna 

Stachowiak, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (4) Edyta Krysiewicz, Marta Lipka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław 

Reszczyński 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 

położonej w miejscowości Wilkowice, w obszarze ulicy Usługowej została podjęta 

jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 429 oraz Uchwała nr LV/410/2022/ 

 

 

ad 7/  Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej                               

w miejscowości Wilkowice, w obszarze ulicy Cukrowej, druk nr 430. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjecie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze 

wewnętrznej położonej w miejscowości Wilkowice, w obszarze ulicy Cukrowej, druk nr 430, 

stwierdził, że opinia do projektu uchwały jest znana.  

Żadnych zgłoszeń do projektu proponowanej uchwały  nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy 

drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Wilkowice, w obszarze ulicy Cukrowej, druk 

nr 430. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Iwona Lorenc-Zimniak, 

Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna Płonka, Katarzyna 

Stachowiak, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (4) Edyta Krysiewicz, Marta Lipka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław 

Reszczyński 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 

położonej w miejscowości Wilkowice, w obszarze ulicy Cukrowej została podjęta 

jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 430 oraz  Uchwała nr LV/411/2022 / 

 

 

ad 8/  Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej                  

w miejscowości Wilkowice, będącej kontynuacją ulicy Jesionowej, druk nr 431. 
Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjecie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze 

wewnętrznej położonej w miejscowości Wilkowice, będącej kontynuacją ulicy Jesionowej, 

druk nr 431, stwierdził, że opinia do projektu uchwały jest znana.  

Do projektu proponowanej uchwały żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy 

drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Wilkowice, będącej kontynuacją ulicy 

Jesionowej, druk nr 431. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Iwona Lorenc-Zimniak, 

Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna Płonka, Katarzyna 

Stachowiak, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (4) Edyta Krysiewicz, Marta Lipka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław 

Reszczyński 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 

położonej w miejscowości Wilkowice, będącej kontynuacją ulicy Jesionowej została podjęta 

jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 431 oraz Uchwała nr LV/412/2022 / 

 

 

ad 9/ Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości wchodzącej       

w skład Zasobu Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa, druk nr 432. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia 

nieruchomości wchodzącej w skład Zasobu Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa, druk nr 

432, poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu Rolnictwa i Rozwoju Gminy do 

niniejszego oraz dwóch następnych projektów uchwał również w tej samej sprawie.  

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke, 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała trzy projekt uchwał w sprawie 

nieodpłatnego nabycia nieruchomości wchodzącej w skład Zasobu Krajowego Ośrodka 

Wsparcia Rolnictwa, przedłożone w drukach nr 432, nr 433 i nr 434.  Pani Przewodnicząca 

wyjaśniła, iż wszystkie trzy projekty uchwał dotyczą miejscowości Koronowo.  
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Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie proponowanych 

projektów uchwały, przedłożonego w druku nr 429,  żadnych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego 

nabycia nieruchomości wchodzącej w skład Zasobu Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa, 

druk nr 432. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Iwona Lorenc-Zimniak, 

Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna Płonka, Katarzyna 

Stachowiak, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (4) Edyta Krysiewicz, Marta Lipka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław 

Reszczyński 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie nieodpłatnego nabycia 

nieruchomości wchodzącej w skład Zasobu Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa została 

podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 432 oraz Uchwała nr LV/413/2022/ 

 

 

ad  10/ Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości wchodzącej    

w skład Zasobu Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa, druk nr 433. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia 

nieruchomości wchodzącej w skład Zasobu Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa, druk nr 

433, stwierdził, że opinia do projektu uchwały jest znana.  

Żadnych zgłoszeń do projektu proponowanej uchwały  nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego 

nabycia nieruchomości wchodzącej w skład Zasobu Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa, 

druk nr 433. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Iwona Lorenc-Zimniak, 

Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna Płonka, Katarzyna 

Stachowiak, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (4) Edyta Krysiewicz, Marta Lipka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław 

Reszczyński 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie nieodpłatnego nabycia 

nieruchomości wchodzącej w skład Zasobu Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa została 

podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 433 oraz Uchwała nr LV/414/2022/ 

 

 

ad  11/ Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości wchodzącej    

w skład Zasobu Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa, druk nr 434. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia 

nieruchomości wchodzącej w skład Zasobu Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa, druk nr 

434, stwierdził, że opinia do projektu uchwały jest znana.  

Żadnych zgłoszeń do projektu proponowanej uchwały  nie było. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego 

nabycia nieruchomości wchodzącej w skład Zasobu Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa, 

druk nr 434. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Iwona Lorenc-Zimniak, 

Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna Płonka, Katarzyna 

Stachowiak, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (4) Edyta Krysiewicz, Marta Lipka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław 

Reszczyński 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie nieodpłatnego nabycia 

nieruchomości wchodzącej w skład Zasobu Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa została 

podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 434 oraz Uchwała nr LV/415/2022 

 

 

ad 12/ Podjęcie uchwały w sprawie zasad przekazywania sołectwom Gminy Lipno 

składników mienia komunalnego do korzystania , druk nr 435. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie zasad przekazywania 

sołectwom Gminy Lipno składników mienia komunalnego do korzystania, druk nr 435, 

poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu Rolnictwa i Rozwoju Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke, 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zasad 

przekazywania sołectwom Gminy Lipno składników mienia komunalnego do korzystania, 

druk nr 435. 

Na pytanie przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać go w sprawie proponowanego 

projektu uchwały, żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zasad 

przekazywania sołectwom Gminy Lipno składników mienia komunalnego do korzystania, 

druk nr 435. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Iwona Lorenc-Zimniak, 

Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna Płonka, Katarzyna 

Stachowiak, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (4) Edyta Krysiewicz, Marta Lipka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław 

Reszczyński 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zasad przekazywania sołectwom 

Gminy Lipno składników mienia komunalnego do korzystania została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 435 oraz Uchwała nr LV/416/2022 / 

 

 

ad 13/ Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na 

działalność Wójta Gminy Lipno, druk nr 436. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminu 

rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Lipno, druk nr 436, poprosił                          

o przedstawienie opinii Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
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Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Radny Marcin Grobelny, poinformował, 

że Komisja na posiedzeniu w dniu 20 października br. wypracowała i jednogłośnie przyjęła 

opinię pozytywna do projektu uchwały w sprawie przedłużenia terminy rozpatrzenia skargi na 

działalność Wójta Gminy Lipno, druk nr 436, z uwagi na złożoność sprawy. 

Na zapytanie Przewodniczącego, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie proponowanej 

uchwały, żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia 

terminu rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Lipno, druk nr 436. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne:  

ZA (11) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Iwona Lorenc-Zimniak, 

Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna Płonka, Katarzyna 

Stachowiak, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (4) Edyta Krysiewicz, Marta Lipka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław 

Reszczyński 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia 

skargi na działalność Wójta Gminy Lipno została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 436 oraz Uchwała nr LV/417/2022 / 

 

 

ad 14/ Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 2022,           

druk nr 437. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy 

Lipno na rok 2022, druk nr 437, poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu Rolnictwa 

i Rozwoju Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke, 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

budżetu Gminy Lipno na rok 2022, druk nr 437. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś ma pytania w sprawie proponowanego projektu 

uchwały, żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Lipno na rok 2022 , druk nr 437. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna 

Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna Płonka, Katarzyna 

Stachowiak, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (4) Edyta Krysiewicz, Marta Lipka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław 

Reszczyński 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 

2022 została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 437 oraz Uchwała nr LV/418/2022/ 
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Ad 15/ Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Lipno na lata 2022-2031, druk nr 438 
Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Lipno na lata 2022-2031, druk nr 438, poprosił o przedstawienie 

opinii Komisji Budżetu Rolnictwa i Rozwoju Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke, 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipno na lata 2022-2031, druk nr 438. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś ma pytania w sprawie proponowanego projektu 

uchwały, żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipno na lata 2022-2031, druk nr 438. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Iwona Lorenc-Zimniak, 

Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna Płonka, Katarzyna 

Stachowiak, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (4) Edyta Krysiewicz, Marta Lipka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław 

Reszczyński 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Lipno na lata 2022-2031 została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 438 oraz Uchwała nr LV/419/2022/ 

 

 

ad 16/ Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady odczytał: 

1) informację Przewodniczącego Rady Gminy Lipno o przeprowadzonej analizie 

oświadczeń majątkowych Radnych Gminy Lipno oraz o podjętych działaniach               

w związku ze wskazaniami Naczelnika Urzędu Skarbowego w Lesznie,  

2) informację Naczelnika Urzędu Skarbowego w Lesznie o przeprowadzonej analizie 

oświadczeń majątkowych Radnych Gminy Lipno, 

/w załączeniu pisma: RG.0043.33.2022, RG.0043.34.2022 oraz 3014-SKA-2.4006.276.2022/ 

 

Następnie Pan Przewodniczący udzielił głosu Wójtowi Gminy. 

Pan Wójt, Łukasz Litka, przedstawił informację z przeprowadzonej analizy oświadczeń 

majątkowych za rok 2021 oraz podjętych działań z związku z informację Naczelnika Urzędu 

Skarbowego w Lesznie. 

/pismo nr RO.2124.2.2022 w załączeniu/ 

 

Następnie Przewodniczący Rady udzielił głosu Radnym Gminy Lipno. 

 

Radna, Iwona Lorenc-Zimnak poprosiła o interwencję: 

1) w sprawie przywrócenia zlikwidowanych lamp oświetlających przejście dla pieszych 

przez drogę krajową w Lipnie na wysokości osiedla mieszkaniowego,   

2) w sprawie nadal nie wykonanego odwodnienia na ul. Spółdzielczej w Lipnie, 

jednocześnie informując o zaobserwowanych innych pracach naprawczych 

prowadzonych przez Powiat Leszczyński.  
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Do powyższych zgłoszeń odniósł się Wójt Gminy, Łukasz Litka.  

 

Następnie Radna Joanna Płonka odczytała wniosek w sprawie zabezpieczenia środków           

w budżecie Gminy na rok 2023 z przeznaczeniem na wykonanie zdań drogowych w Żakowie 

i w Klonówcu, szczegółowo wymienionych we wniosku.    

 

Radny Marcin Grobelny, poprosił o wyrównanie ulicy Nowej w Wilkowicach. 

 

Następnie, Przewodniczący Rady udzielił głosu Pani Sołtys Sołectwa Wilkowice, Agnieszce 

Pawlickiej, która poinformowała o podjętych działaniach w sprawie przejazdu kolejowego na 

ul. Dworcowej w Wilkowicach, zobowiązując się do przekazania Wójtowi Gminy oraz 

Staroście Powiatu Leszczyńskiego korespondencji w tej sprawie.  

 

Radna Katarzyna Stachowiak, Wiceprzewodnicząca Rady zapytała, kiedy rozpoczną się prace 

remontowe dróg w kierunku Koronowa i Ratowic oraz kiedy rozpoczną się prace na drodze 

powiatowej w kierunku Osiecznej, i czy wówczas droga ta będzie nieprzejezdna, a jeżeli tak, 

to na jak długo? 

 

Pan Wójt odpowiadając na powyższe, wyjaśnił, że prace na drodze gminnej: Goniembice-

Ratowice, przy sprzyjających warunkach pogodowych - rozpoczną się styczniu, natomiast  

działania na drodze powiatowej z Goniembic do Osiecznej rozpoczną się od wycięcia drzew 

jeszcze w tym roku, przy całkowitym zamknięciu tego odcinka drogi.    

 

Na pytanie Radnej Joanny Płonki, czy będzie możliwość zakupienia drewna z wycinki drzew 

przy drodze powiatowej z Goniembic do Osiecznej, Pan Wójt odpowiedział twierdząco, 

dodając, że tym zajmować będzie się Powiat Leszczyński. 

 

Pan Wójt także odpowiedział na pytanie Radnego Marcina Grobelnego dotyczące budowy 

hali sportowej w Wilkowicach 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że przy Przedszkolu w Parku w Wilkowicach jest 

montowany plac zabaw.  

 

Innych zgłoszeń nie było. 

 

 

ad 17/ Zakończenie Sesji. 

Przewodniczący Rady stwierdził zrealizowanie porządku obrad, podziękował wszystkim za 

przybycie i udział oraz ogłosił zamknięcie LV Sesji Rady Gminy Lipno. 

 Przewodniczący 

Rady Gminy Lipno 

 

 

Przygotował(a): Irena Biegańska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


